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Најважније за будућност Србије, према мишљењу Бојана Пајтића, председника
војвођанске владе и потпредседника ДС, јесте да не одустане од европског пута. Јер,
како истиче у интервјуу за „Блиц“, приступање ЕУ са собом носи модернизацију државе,
реформисање јавног сектора, интензивнији економски развој и могућност бржег
привлачења страних инвестиција.

  

Пајтић каже да би било корисно када би Србија добила статус кандидата у марту, али
поручује да независно од тога шта ће се у марту дешавати, од европског пута никако не
смемо одустати.

  

Истраживања показују да је много потенцијалних апстинената.

  

- Ми смо, по свим истраживањима јавног мњења, политичка организација са убедљиво
највећом подршком Војвођана. На свим локалним изборима у протекле три и по године
смо тријумфовали. Од првог мандата мог кабинета 2004. до данас смањен је број
незапослених за више од 80.000. У новом Уставу смо обезбедили финансијске гаранције
за покретање највећег инвестиционог циклуса у покрајини у протеклих 30 година.
Изграђено је 1.500 километара саобраћајница, 1.300 метара водоводне и канализационе
мреже, финансирана је изградња девет индустријских зона и пет технолошких паркова.
Изграђено је, обновљено или реконструисано осам мостова. И, половина страних
инвестиција које су стигле у Србију уложена је управо у Војводини.

  

Кога видите као најпогоднију личност у ДС која би могла да буде кандидат за
премијера?

  

- На форумима ДС се није разговарало о кандидату за премијера. Сигурно је само да
наша странка има много више личности које би тај посао обављале на стручан и поштен
начин него било која друга странка у Србији.

  

 1 / 3



Бојан Пајтић: Људи који воде СНС блиско сарађивали са мафијашким и ратнохушкачким структурама
субота, 21 јануар 2012 11:24

Где видите себе након избора?

  

- Мислим да резултати које је прокњижила Покрајинска влада у областима привлачења
страних инвестиција, запошљавања кроз програме подршке нових технологија, очувања
високог нивоа мањинских права, као и кроз програме Секретаријата за рад,
Покрајинског фонда за развој, показују да мој тим заслужује поверење за још један
мандат. То је моја једина амбиција у овом тренутку.

  

У ДС су најавили да неће ићи у предизборну коалицију са СПО и УРС. Каква је
ситуација на покрајинском нивоу?

  

- Преурањено је разговарати о томе. Када је реч о покрајинским изборима, сигурно је
само то да ће се, као и на прошлим, на нашој листи наћи представници свих већих
националних заједница које живе у Војводини.

  

Шта мислите о коалицији са напредњацима?

  

- Коалиција ДС и СНС није могућа. Ту странку воде људи који се декларативно залажу
за европске интеграције, али све оно што су као политичари чинили сводило се на
угрожавање људских и мањинских права, провоцирање оружаних сукоба, блиску
сарадњу са мафијашким и ратнохушкачким структурама. Иза тих људи, док су били на
власти, готово да није остао камен на камену. Такви људи нам не могу бити партнери.

  

Од чега зависи да ли ће ДС и ЛСВ поново заједно формирати власт у Војводини?

  

- Постизборна коалиција зависиће пре свега од резултата избора. ДС је на покрајинском
нивоу после прошлих избора показала висок степен одговорности. Могли смо сами да
формирамо владу, али смо били убеђени да парламентарну већину треба да формирамо
са другим странкама проевропске оријентације како би подршка реформским и
развојним процесима у нашем друштву била што снажнија и шира. Очекујем да у
наредном периоду односи ДС са свим нашим партнерима буду примерени нашој
дугогодишњој сарадњи.
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Каква ће, према вашим проценама, бити 2012. година? 

  

- Војвођанска привреда је вероватно највиталнији део привреде Србије. У Војводини је
однос производних и непроизводних делатности повољан, јер 50 одсто свих запослених
ради у производним делатностима. У другим деловима земље непроизводне делатности
су далеко заступљеније. Економска криза погађа све нас, али нема говора о
банкротству.

  

Марија Малеш

  

(Блиц)
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